



# INTERNATIONAL PROFESSIONAL SECURITY ASSOCIATION

國際專業保安協會(香港)

(HONG KONG)

Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong Website: www.ipsa.com.hk  
Enquiries: (852) 2205 0418 Fax: (852) 2591 4309 Email: info@ipsa.com.hk

**To:** All members and friends of IPSA(HK)  
**From:** Council of IPSA(HK)  
**Date:** 13 September 2013

~ VISIT ~

**Topic:** MTR SZ Line 4

MTR Shenzhen Metro Line 4 was established in March 2004. A subsidiary company of Hong Kong MTRC, MTR Corporation (Shenzhen) Limited to undertake the project management of this investment project in Shenzhen. It is approximately 20.5 km long. It has 15 stations and a depot. The security management of the vicinity is great challenge. With the kind permission, we are pleased to have an opportunity to visit their stations and Security Control. Here comes an opportunity that you should not miss!

**Assemble:** To be advised when booking is successful.

**Date:** October 11, 2013 (Friday)

**Schedule:** before 1215 hours Registration (**late arrival will not be entertained**)  
1300 – 2100 hours Tour and Dinner with the hosts

**Language:** Cantonese (Supplement with English)

**Participant:** Members only, limited to 30. (HK\$300per member)

**Reservation:** Please book not later than **23 September 2013**

**Remark:**

1. Bookings will be accepted on first-come-first-serve basis. Successful applicants will be notified by email.
2. Successful applicants shall bank-in the full amount and e-mail the pay-slip copy to Admin Support by **30 September 2013**.
3. Failure to do so may leads to reallocation of seat to those members on the waiting list. The paid amount will be refund at a later date.

## BOOKING SLIP

**To:** Administrative Support/IPSA(HK)

**Tel: 22050418 Fax: 2591 4309 Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong.**

I shall attend the visit on 11 October 2013

Name (in block letter) \_\_\_\_\_ Membership No. \_\_\_\_\_

Confirmation Email address (1) \_\_\_\_\_ Contact Tel: \_\_\_\_\_

Confirmation Email address (2) \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_



INTERNATIONAL PROFESSIONAL SECURITY ASSOCIATION

國際專業保安協會(香港)

(HONG KONG)

Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong Website: www.ipsa.com.hk

Enquiries: (852) 2205 0418 Fax: (852) 2591 4309 Email: info@ipsa.com.hk

致: 各國際專業保安協會會員及友好  
由: 國際專業保安協會委員  
日期: 二零一三年九月十三日

~參觀活動~

項目: 港鐵深圳四線

港鐵軌道交通(深圳)有限公司於 2004 年 3 月成立，是香港鐵路有限公司(港鐵公司) 全資擁有的附屬公司，主要負責投資及建設深圳市軌道交通龍華綫二期項目。龍華綫全長約 20.5 公里，共 15 個車站及車廠。保安管理有著一定程度之難度及挑戰，本會得到港深接納是次之參觀活動，包括各車站及其保安控制中心。名額有限，先到先得，萬勿錯過！

集合地點: 將會另行通知成功申請者

日期: 二零一三年十月十一日(星期五)

時段: 正午十二時十五分前 登記(注意:逾時不候)  
下午一時三十分至九時正 現場體驗及與接待單位晚膳

語言: 廣東話(輔以英語)

參加者: 只限會員,名額三十人(港幣三百元正)

申請: 二零一三年九月二十三日前

**重要事項:**

1. 由於名額有限先到先得，申請成功者將會收到電郵確認。
2. 獲確認人士必需於二零一三年九月三十日前入帳，並以電郵寄回本會行政支援確認。
3. 過期寄回電郵確認者，其名額會重新編配予輪後者。而已入帳會稍後退回。

申請回條

致: 國際專業保安協會行政支援

電話: 22050418 傳真: 2591 4309 郵寄: 香港中區郵政信箱 1852號

本人將會參加於二零一三年十月十一日之參觀活動。

姓名 (正階) \_\_\_\_\_

會員編號. \_\_\_\_\_

確認電郵地址 (1) \_\_\_\_\_

聯絡電話: \_\_\_\_\_

確認電郵地址 (2) \_\_\_\_\_ 日期: \_\_\_\_\_